



TWGHs Tseng Hin Pei Primary School

東華三院曾憲備小學

Admission Results of Primary One Discretionary Places in 2026/27

2026/27 年度小一自行分配學位錄取學童名單

Application No. 申請編號	Application No. 申請編號	Application No. 申請編號	Application No. 申請編號
22171401	22134816	52529037	53130235
22147748	22033939	52529142	52422690
22138234	22032150	52529100	52529630
22136738	22025987	52422500	52422755
22125043	22016481	52529436	52529789
22080899	22014365	52422593	52529703
22086595	22014039	52529363	52452093
22056556	22003142	52688372	52523047
22047492	52529096	52428273	52529010
22038256	52529045	52085848	52529401

*** Parents who fail to proceed with the registration within 26th – 27th November will be deemed to have forfeited the discretionary places.

如家長未能於 11 月 26 至 27 日內辦理註冊手續，則被當作放棄自行分配學位論。***



TWGHs Tseng Hin Pei Primary School

東華三院曾憲備小學

Admission Results of Primary One Discretionary Places in 2026/27

2026/27 年度小一自行分配學位錄取學童名單

Application No. 申請編號
52251209
52087913
52529916
53137469
53137515
53137523
53137558
52529932
52529673
52529851
53131860

Application No. 申請編號
52529800
52423891
52452972
53137426
53042603
53042875
53042867
52187926
52428249
52529088
52529070

*** Parents who fail to proceed with the registration within 26th – 27th November will be deemed to have forfeited the discretionary places.

如家長未能於 11 月 26 至 27 日內辦理註冊手續，則被當作放棄自行分配學位論。***